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Aangezien u tijdens het verplaatste algemeen overleg Dierziekten en antibioticagebruik van 10 
december jl. niet aanwezig kon zijn, is besloten om u om een brief te verzoeken ter beantwoording van 
de vragen die tijdens dit algemeen overleg niet konden worden beantwoord.

De onderstaande fracties hebben enkele vragen gesteld c.q. opmerkingen gemaakt. Ik verzoek u in uw 
brief deze vragen/opmerkingen te beantwoorden.

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie:
• De afgelopen jaren  heeft de focus gelegen op het terugdringen van het antibioticagebruik in de 
veehouderij. Bent u bereid om deze focus te verbreden naar het tegengaan van resistentie? Welke 
mogelijkheden ziet u om dit op te pakken in nationaal en internationaal verband?

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdA-fractie:
• Hoe staat het met de financiering vanuit het bedrijfsleven voor het Kennisplatform Veehouderij en 
Humane Gezondheid?
• Welke stappen gaat u ondernemen om ervoor te zorgen dat de financiering vanuit het bedrijfsleven 
voor het Kennisplatform Veehouderij en Humane Gezondheid zo snel mogelijk rond komt?
• Bent u bereid een expertisecentrum voor zoönosen op te richten voor zowel kennisontwikkeling als 
kennisverzameling met betrekking tot zoönosen, omdat dit momenteel onvoldoende wordt geclusterd 
en gecoördineerd?
• Welke stappen gaat u nemen om dit expertisecentrum op te richten en op welke termijn wilt u dit 
doen?
• Wanneer kunnen we de evaluatie van het Q-support fonds (Q-support) ontvangen, die was toegezegd 
voor voorjaar 2014?
• Bent u bekend met de nieuwe test voor Q-koorts (Q-detect), welke uiterst accuraat is? Deelt u de 
mening dat met deze test mensen die besmet zijn geraakt veel beter worden opgespoord en 
vervolgens kunnen worden geholpen bij hun vaak ondefinieerbare of nog niet geopenbaarde 
gezondheidsklachten? Bent u van mening dat een massale hertest van mensen die mogelijk besmet 
zijn geraakt door Q-koorts zinvol is?.
• Wat is uw reactie op het LIS-onderzoek, waarin wordt gesteld dat er met betrekking tot 
zoönosenuitbraken grote risico’s kleven aan het importeren van honderdduizenden kalfjes uit heel 
Europa?

U wordt verzocht om de brief met de beantwoording uiterlijk woensdag 17 december 2014 om 12.00 
uur aan de Kamer te doen toekomen.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Economische Zaken,

M.C.T.M. Franke
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